
Notulen Deelraad NHN

Datum/Tijd: 26-09-2023
19.30 - 21.00 uur

Vergaderlocatie: Aula VCS

Aanwezig: Hans van der Horst (voorzitter, personeelslid AB), Barry de Kleijn (ouder BdW),
Irene Loonstra (ouder BdW ), Gwenda Hartong (personeelslid BdW) tot 20.15 uur, Jolanda de Wit
(personeelslid BdW), Marieke van der Woude (oudergeleding AB), Dounia Benammar
(oudergeleding VCS) en Cor de Graaf (secretaris, notulist personeelsgeleding VCS)

Aanwezig online: Annemarieke Beemster (namens directie) i.v.m. toelichting punt 5,6,8 en 9.

Afwezig met bericht: -

Inhoud Actie

1. Opening:
De voorzitter opent de vergadering stipt om 19.30 uur.

2. Nieuwe leden en voorstelronde Alle leden hebben zich kort
voorgesteld, fijn dat de
Deelraad weer volledig bezet is.

3. Notulen vorige vergadering 20-06-2023
Punt 7 Schoolgids VCS
Rondvraag: Foss
Voorstel vergaderschema

Notulen met aanpassingen goedgekeurd.

punt 7 Schoolgids is naar de
inspectie gestuurd, de volgende
vergadering staat het
inhoudelijk op de agenda.
Rondvraag: Jolanda is
enthousiast over FOSS, ze
heeft de Foss-dag niet fysiek
bezocht.
Notulen en vergaderschema's
aanpassen. Actie Cor

4. Ingekomen stukken en mededelingen
Geen ingekomen stukken.

Vergaderschema + notulisten
zijn aangepast (zie ook nieuwe
agenda).

5. Subsidieaanvraag BdW Toelichting door Annemarieke,
o.a. over 2 extra dagen IB.
Irene complimenteert
Annemarieke, heeft wel een
vraag over het onderdeel



Lesson Study en hoe dit
georganiseerd gaat worden. Er
is nog ruimte binnen de
formatie om collega’s vrij te
roosteren.

De 0-meting: tip om deze
breed te dragen, is deels al
gebeurd door externen

Aanschaf boeken: tip om dit zo
breed mogelijk in te zetten

Algemeen: fijn dat de aanvraag
breed gedragen wordt binnen
het team. Verantwoording van
de plannen ziet er degelijk uit.

Deelraad geeft positief
advies

6. Stand van zaken opvolging regiodirecteur,
procedure BAC.

Barry licht de bevindingen toe.
Twee kandidaten op gesprek
geweest (waarbij het eerste
gesprek online was). Vanuit de
BAC is er een unanieme
voorkeur voor de voorgedragen
ad interim. Andere kandidaat
wellicht sterker op financieel
terrein, voorkeur duidelijk voor
deze kandidaat.
De Deelraad geeft positief
advies over de benoeming
van Seline Kloosterman.

7. Nieuws vanuit de MR Eerstvolgende vergadering
27-09-2023; o.a. kaderbrief,
besluit arbeidsmarkttoelage,
Zinus staan op de agenda.

Ook wordt een onderzoek
gedaan naar de huidige
statuten van de Deelraden en
de MR.

7a. Arbeidsmarkttoelage juli-december Discussie over registratie
CUMI-leerlingen en de manier
van stemmen over dit punt. De
personeelsgeleding blijft bij het
standpunt zoals eerder bij de
arbeidsmarkttoelage.



Actie: Hans neemt dit mee
naar de MR vergadering van
27-09-2023.

8.Stand van zaken huisvesting Meerkoet Na de problemen met de
lekkage in de zomervakantie en
het niet kunnen beginnen met
de lessen op de maandag en de
dinsdag van de eerste lesweek
is er druk overleg met
gemeente en aannemers over
reparatie van het dak en
andere gebreken. Het gebouw
is van de gemeente, het
onderhoud is voor rekening van
Viertaal. Zowel Natasja
(bestuurder Viertaal) als de
nieuwe ad
interim-regiodirecteur zullen bij
de gemeente Schagen
aandringen op versnelde
procedures omtrent de
nieuwbouw aan de Meerkoet.

9. Verhuizing locatie Alkmaar De nieuwbouw is bijna af, op
19 en 20 oktober a.s. zijn er
verhuisdagen gepland.
Maandag na de herfstvakantie
is er een studiedag, op dinsdag
31 oktober starten ook de
leerlingen op de nieuwe locatie.
Woensdag 01-11 vindt de
officiële opening plaats.

10. Voortgang “school in school” Iris (locatiedirecteur VCS) heeft
Cor bijgepraat over de
ontwikkelingen. Praktijkstroom
leerlingen volgen vanaf dit jaar
één dagdeel lessen op het
Regius. Dit wordt uitgebreid
naar 2 dagdelen.

Schakelstroom leerlingen van
2A en 3A volgen oriëntatie
lessen, in februari gaan de
leerlingen van klas 3A een hele
week de lessen volgen op het
Regius.



Er is regelmatig overleg tussen
de zorgteams van Regius en
VCS.

Helga (logopedist) heeft
docenten van het Regius uitleg
gegeven over de werking van
een CI. deze collega’s hebben
nu een leerling met CI.

De nieuwe
interim-regiodirecteur gaat zich
samen met Iris hard maken
voor het regelen van de
huisvesting binnen het Regius.
De Deelraad maakt zich zorgen
over het tijdspad, 01-08-2024
lijkt niet haalbaar. Volgende
vergadering graag meer info
over de voortgang via Iris of
via de nieuwe regiodirecteur.

Actie Cor (agenderen).

11. Rondvraag

Hans sluit de vergadering om 21.05 uur

Irene: graag nog een reactie
op de mail van een ouder die
geïnteresseerd was in de
Deelraad. Actie Hans

Deelraad leden:
Hans van der Horst (voorzitter, personeelsgeleding, AB)
Barry de Kleijn (ouder BdW)
Irene Loonstra (oudergeleding, BdW)
Marieke van der Woude (oudergeleding AB)
Dounia Benammar (oudergeleding VCS)
Gwenda Hartong (personeelsgeleding BdW)
Jolanda de Wit (personeelsgeleding BdW)
Cor de Graaf (secretaris, personeelsgeleding VCS)

Volgende vergaderdata
31-10-2023 notulist: Gwenda
12-12-2023 notulist: Jolanda
13-02-2024 notulist: Barry
16-04-2024 notulist: Irene
02-07-2024 notulist: Marieke
09-07-2024 tekensessie / etentje


